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Abstract (en)
[origin: US4718520A] A group control assigns elevator cars to floor calls optimized in such a manner, that minimal waiting times result and the
elevating capacity is increased. A computing device provided for each elevator calculates at every floor a sum proportional to the time losses of
the waiting passengers from the distance between the floor and the car position as indicated by a selector, the intermediate stops to be expected
within the distance and the instantaneous car load. By means of call registering devices in the form of ten key keyboards at the floors, it is possible
to enter calls for destination floors, so that at the time of calculation, the floor calls and the car calls are available simultaneously. The calculated lost
time sum, also called servicing costs, is stored in a cost memory provided for each elevator. During a cost comparison cycle, the servicing costs of
all elevators are compared with each other by way of a cost comparison device where in each case an assignment instruction can be stored in an
assignment memory of the elevator with the lowest servicing costs which instruction designates that floor to which the respective car is optimally
assigned in time.

Abstract (de)
Mit dieser Gruppensteuerung können die Zuordnungen von Kabinen (4) zu Stockwerkrufen derart optimiert werden, dass sich minimale Wartezeiten
ergeben und die Förderleistung gesteigert wird. Eine je Aufzug vorgesehene Recheneinrichtung (CPU) errechnet bei jedem Stockwerk aus der
Distanz zwischen dem Stockwerk und der von einem Selektor (R3) angezeigten Kabinenposition, den innerhalb dieser Distanz zu erwartenden
Zwischenhalten und der momentanen Kabinenlast eine den Zeitverlusten von wartenden Fahrgästen proportionale Summe. Mittels auf den
Stockwerken angeordneten Rufregistriereinrichtungen (9) in Form von 10er-Tastaturen, können Rufe für Zielstockwerke eingegeben werden, so
dass im Berechnungszeitpunkt mit den Stockwerkrufen gleichzeitig die Kabinenrufe zur Verfügung stehen. Die errechnete, auch Bedienungskosten
genannte, Verlustzeitsumme wird in einem je Aufzug vorgesehenen Kostenspeicher (RAM4) gespeichert. Während eines Kostenvergleichszyklusses
werden die Bedienungskosten aller Aufzüge über eine Kostenvergleichseinrichtung (12) miteinander verglichen, wobei jeweils in einem
Zuteilungsspeicher (RAM5) des Aufzuges mit den geringsten Bedienungskosten eine Zuteilungsanweisung speicherbar ist, die dasjenige Stockwerk
bezeichnet, dem die betreffende Kabine (4) zeitlich optimal zugeordnet ist.
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